
Zápis schůze Kolegia matematické sekce 13. února 2025

Schůze se uskutečnila prezenčně od 14:00 hodin. 

Přítomní členové: V. Dolejší, S. Hencl, M. Kopa, M. Pokorný, A. Slavík, J. Šťovíček, M. Tůma

Hosté: 

Omluveni: D. Stanovský

Studijní záležitosti

1. KMS diskutovalo smlouvy DPP pro učící studenty, zejména sjednocení odměn a hodin. Za 
cvičení 2/0 je odměna 12000,- Kč a doporučený časový rozsah 30 hodin. 

2. Rada  pro  vnitřní  hodnocení  schválila  návrhy  zpráv  o  hodnocení  studijních  programů 
fyzikálních programů, mj. Matematické a počítačové modelování. RVH doporučuje spojení 
s programem Matematické modelování ve fyzice a technice. Nicméně z pohledu MS spojení 
není  příliš  vhodné  z  důvodu  rozdílnosti  obou  programů.  Je  to  však  otázka  až  další 
akreditace. 

3. Poslanecká sněmovna schválila novelu zákona o vysokých školách, účinnost by mohla být 
už od 1.3., případně 1.4. V každém případě je jasné, že doktorský minimální příjem se stal 
reálnou věcí.

4. V souvislosti s předchozím bodem pro studenty mimo EU, rozbor právničky MFF: pokud 
má student platné tomu odpovídající vízum a jde o studenta, který se soustavně připravuje 
na budoucí povolání (prezenční studium na VŠ), pak má tento student volný vstup na trh 
práce a výše pracovního úvazku není zákonem omezena. 

5. KMS doporučuje u nových grantů plánovat pro doktorandy úvazek 0,6 a mzdu 40 000,- Kč 
při  plném  úvazku.  Tato  mzda  spolu  se  stipendiem  ze  stipendijního  fondu  pokryje 
požadovaný minimální doktorský příjem.

Personální záležitosti

1. KMS diskutovalo vypsání nového místa na pozici AP2 z důvodu odchodu dvou pracovníků 
na  této  pozici.  Kolegium  sekce  souhlasí  s  možným  přijetím  dvou  kandidátů  v  právě 
probíhajícím konkurzu na místo AP2 na KMA, pokud to komise doporučí děkanovi.

2. KMS plánuje  vypsat  konkurz  na  místo  sekčního odborného asistenta  (AP2)  s  termínem 
podáním přihlášek na přelomu roku 2025/26 a očekávaným nástupem v létě či na podzim 
2026.

3. KMS řešilo personální  situaci  na KDM, zejména otázku garanta didaktických studijních 
programů. 

4. KMS schválilo seznam osob pro jarní kolo hodnocení pracovníků, na stránce fakulty jsou 
nové  formuláře  https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/
opatreni-dekana-c-12-2024. Termín pro odevzdání materiálů k hodnocení je 31. 3. 2025.

https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-12-2024
https://www.mff.cuni.cz/cs/vnitrni-zalezitosti/predpisy/opatreni-dekana/opatreni-dekana-c-12-2024


5. KD diskutovalo Metodiku kritérií pro výběrová řízení výjezdů Erasmus+, týká se i THP. 
KMS konstatovalo, že na Matematické sekci se to týká zejména sekretářek a pracovníků IT 
oddělení.

Věda

1. KMS diskutovalo strategii při kofinancování projektů PRIMUS. Kolegium sekce se shodlo, 
že u nových projektů (s počátkem řešení od roku 2026) bude spoluúčast pracovišť:
 8 % z celkové spoluúčasti MFF, pokud PI nemá garantovaný tarif (původně 5 %),
 25 % z celkové spoluúčasti MFF, pokud PI má garantovaný tarif (původní výše).

2. ERC: Prostřednictvím seznamu ogap-l byla rozeslána výzva k registraci zájemců o podávání 
grantů ERC ve výzvách 2025 a 2026 (odkaz zde). Včasná registrace je důležitá pro zajištění 
míst na workshopech Technologického centra a pro další práci s uchazeči.   

Organizační záležitosti

1. V.  Dolejší  zmínil  finální  stav  hospodaření  za  rok  2024  a  též  několik  nevyúčtovaných 
pohledávek. Jedná se zejména o neuzavřené CP s „nulovými náklady“.

2. Vedoucí pracovišť připraví podklady pro přípravu rozpočtu do 31. března. KMS diskutovalo 
bonifikaci článků v IF časopisech. V letošním roce se ještě bude rozpočet sestavovat podle 
starých pravidel, ale současně se bude počítat i jak by to dopadlo, kdyby bonifikace byla:  
10b za D1, 8b za Q1 kromě D1, 6b za Q2, 4b za Q3, 3b za Q4.  Tento návrh bude ještě 
diskutován na březnové schůzi.

3. V. Dolejší informoval o plánované rekonstrukci knihovny.

4. Pokračuje  migrace  na  adresy  matfyz.cuni.cz,  kam již  většinově  chodí  oficiální  fakultní 
pošta.  Karlínské  adresy  je  stále  možné  využívat  i  nadále,  ale  doporučuje  se  vyvarovat 
aliasům mff.cuni.cz.

Schůze skončila v 16:10.

Příští schůze je naplánovaná na 20. března 2025.

Zapsal: M. Kopa

Upravil: V. Dolejší

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSelbN30RyDfv4BD_ZQW7i9KczhXW_NaE1rUkBqEiM4tmgxaFA/viewform?usp=header

